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Србија мора стати на пут насиљу, изјавио је специјални известилац Европског
парламента за Србију Јелко Кацин поводом смрти француског држављанина кога су у
Београду претукли хулигани.
  Крајње је време да се у Србији донесу мере које ће спречити бруталан начин решавања
неких политичких планова и амбиција, рекао је Кацин за Дојче веле и истакао да је сада
пажња усмерена, не на реакцију Европске уније, већ на реакцију српске државе која
једина може да одради посао очувања демократије и поверења у институције.  

„То је страшна вест. То је још једна у низу опомена да Србија мора да стане на пут
вандализму и насиљу које се провоцира из политичких разлога.“

  

Групе навијача и других организација нису и не смеју бити илустрација Србије, нити
стереотип за српску државу и њену неефикасност, изјавио је Кацин у Бриселу. Према
његовим речима крајње је време да се у координацији Владе Србије тужилаштва и
правосуђа донесу мере које ће да спрече бруталан начин решавања неких политичких
планова и амбиција, на начин који је апсолутно неевропски.

  

„Популизам и радикализам, који јесу једна од политичких опција унутра Србије, не смеју
добити право јавног наступа и провоцирања у Србији. Сад је било доста!“

  

Кацин каже да га у овом тренутку више од тога како ће реаговати ЕУ, занима како ће
реаговати српска држава, јер уместо српских институција нико други не може да одради
посао очувања демократије и поверења у институције, закључио је Јелко Кацин.
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